
Referat HSK best. møde 8/6-23 
 

-bestyrelsen arbejder på svar samt møde ift. Gribskov Kommune og HSK´s forsikringsselskab pga. 

flere anmeldelser om, at der bl.a. er foretaget ulovlige arbejder på HSH 
 
Til stede: Agnete, Benny, Laila, Louise, Søren og Pernille 
 
-forslag om Haybar betalt af opstaldere for at spare på wrap 
Pernille spørger Mette 
-tegninger til landzonetilladelse er ved at blive samlet sammen. Agnete skal finde facadetegninger 
frem.  
Pernille påbegynder ansøgning, Benny kontaktes når der skal indhentes mål til skel.  
-drøftelse af vision om at øge antallet af rideskoleheste på sigt.  
-vi har drøftet en prisregulering på ridehuskort fra og med  oktober 2023.  
-bestyrelsen arbejder på svar samt møde ift. Gribskov Kommune og HSK´s forsikringsselskab pga. 

flere anmeldelser om, at der bl.a. er foretaget ulovlige arbejder på HSH 
 
 
 

 


